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Záøí patøí dìtem

Kamarádka mi vyprávìla, že se 

podívala tuhle z okna a øíkala si: "To 

je zvláštní, jak už takhle v létì 

žloutne listí na stromech..." A pak 

pohledem do kalendáøe zjistila, že je 

3. záøí.  Nedivte se mamkám na 

mateøské, že trochu blbnou, trochu 

ztrácejí pojem o èase a trochu taky 

víru, že se jim ještì nìkdy poštìstí 

prospat celou noc v kuse. Je to zcela 

urèitì v poøádku a naprosto normální, 

a není to nic proti tomu, co všechno 

nás za to dìti nauèí. Když se nad tím 

èlovìk poøádnì zamyslí, dìti nás nìco 

uèí každý den. A ne jen umìní žít 

pøítomným okamžikem, uvìdomit si 

dùležitost malièkostí a neustále 

pøetváøet svìt kolem sebe v zábavnou 

hru. Uèí nás hlavnì pøekonávat sami 

sebe. Pìstují v nás mimodìk spoustu 

pozitivních vlastností, které bychom 

si bez nich nemìli kdy a jak osvojit.

V první øadì je to urèitì trpìlivost. 

Když opomeneme otázky typu: "Co 

to je?", na nìž vìtšinou existuje 

jediná správná odpovìï, kterou 

ovšem dospìlý bohužel nezná (viz. 

pøíklad: "Co to je?" "Vrtulník." "NE! 

Co to je?" "No, vrtulník pøece." "NE 

N E !  C o  t o  j e ?  C o  t o  j e ? "  

"Helikoptéra...?" "JOOO!") nebo 

oblíbené a neúnavné:"A proè?", jsou 

tu ještì ostatní cenné lekce. Jedná se 

o neustálé opakování a vysvìtlování, 

že píšeme na papír a ne na stùl, že 

pod gauè se hraèky neuklízí, že jídlo 

se neplive a voda se na zem nevylívá, 

že si nemusí zouvat botièky, které 

jsme jim pracnì už popáté nazuli, a 

že veèer už všichni, ale opravdu 

všichni spinkají, ano, i koèièka, 

pejsek, oveèky a babièka s dìdou. 

Když tohle zvládnete s úsmìvem na 

tváøi, máte z trpìlivosti za jedna.

Také nás dìti uèí moudrosti a 

laskavosti. Jednou pøi odpovìdích na 

výše zmínìné otázky, které se navíc s 

vìkem ponìkud komplikují (schválnì 

se zkuste zamyslet nad odpovìdí na 

otázku pøedškolního dítìte: "Tatí, co 

je to chemikálie?"). A po druhé pøi 

každodenních úkonech. Kupøíkladu 

j a k  t o  u d ì l a t ,  a b y  z b a š t i l y  t u  

zeleninovou polévku? Aby si vyèistily 

zuby a nejedly místo toho zubní 

pastu? Aby si v zimì nesundávaly 

èepici a rukavice? Aby si nehrály s 

vypínaèem, lampièkou, ovladaèem, 

rádiem, televizí, troubou, vysavaèem, 

p r a è k o u . . . ?  A b y  n a  z a h r á d c e  

nevytrhávaly zeleninu a z kvìtináèù 

okrasné kytky? Aby venku nebaštily 

písek, hlínu, kamínky, travièku a 

shnilá jablka? A aby nìkdy, alespoò 

trošièku, alespoò na malou chvíli 

poslechly, co jim øíkáme? Udržet si u 

toho všeho laskavý tón, který na dìti 

nejvíc platí, to je opravdu na metál. A 
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ten by si každý rodiè urèitì zasloužil. 

Jenže ani dìti to s námi nemají 

jednoduché.  Kolikrát  j im to dá 

poøádnì zabrat, než nás to všechno 

poøádnì nauèí. Naše jediné štìstí je, 

že to jen tak nevzdají. A tak na nì 

buïme mírní, až zaènou nosit známky 

ze školy, i když to kolikrát bude 

vyžadovat trpìlivost, moudrost a 

laskavost. Ještìže zrovna v tomhle 

máme všichni poøádný trénink!:)

                            Bára Rosypalová

V sobotu 30. srpna se dìti z naší 

obce sešly, aby se spoleènì rozlouèily 

s konèícími letními prázdninami. 

Poøadatelkami rozlouèení byly mladé 

sleèny Verèa Lnìnièková a Áïa Kusá, 

k teré  pø ipravi ly  "Stezku p lnou 

dobrodružství", vedoucí po èásti 

místní nauèné stezky.  Na zaèátku 

každý úèastník obdržel kartièku se 

svým jménem, s názvy disciplín, které 

ho na stezce èekají a s kolonkou pro 

Rozlouèení s prázdninami
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Informace obecního úøadu

Informace z jednání zastupitelstva 

16. 7. 2014  

Zastupitelstvo obce schvaluje:

Smlouvu o zøízení vìcného 

bøemene è. IP-12-2004866/VB/1.

Smlouvu o zøízení vìcného 

bøemene na uložení plynárenského 

zaøízení do pozemku p.è. 157/1 a 

157/3, k.ú. Poøíèí u Litomyšle.

Pøíkazní smlouvu è. 201410 mezi 

obcí Poøíèí u Litomyšle a Renátou 

Ulmannovou, Dolní Libchavy 247, na 

zajištìní dotaèního managementu 

projektu "Revitalizace zelenì v obci 

Poøíèí u Litomyšle".

Výzvu k podání nabídky v rámci 

veøejné zakázky malého rozsahu na 

službu "Revitalizace zelenì v obci 

Poøíèí u Litomyšle"

Zadávací dokumentaci v rámci 

veøejné zakázky malého rozsahu na 

službu  "Revitalizace zelenì v obci 

Poøíèí u Litomyšle". 

Oslovení následujících firem k 

podání cenové nabídky na realizaci 

akce "Revitalizace zelenì v obci 

Poøíèí u Litomyšle": Gardenservis - 

Ing. Renata Bøeòová, Dolní Újezd 

118, 569 61 Dolní Újezd

Denivkova zahrada - Ing. Petra 

Vinterová, Mravín 5, 538 54 Luže

Ing. Jaroslava Èechová, Uralská 

771/8, 160 00 Praha 6

Komisi na otevírání obálek a 

hodnocení cenových nabídek na 

realizaci akce "Revitalizace zelenì v 

obci Poøíèí u Litomyšle" ve složení: 

Ing. Petr Faltys, Pavel Boštík, Jiøí 

Bartoš. Náhradníci: František Bartoš, 

Lucie Lnìnièková, Ing. Radim Bárta.

Smlouvu o zajištìní zpìtného 

odbìru a využití odpadù z obalù è. 

OS201420005542 mezi obcí Poøíèí u 

Litomyšle a firmou EKO - KOM se 

s í d l e m  N a  P a n k r á c i  1 6 8 5 / 1 7 ,  

140 21 Praha 4.

Smlouvu o dílo mezi obcí Poøíèí 

u  Li tomyšle  a  f i rmou Stavební  

· 

· 

· 

· 

· 

· 

· 

· 

· 

sdružení  Boštík s .r.o. ,  Poøíèí  u 

Litomyšle 117 na realizaci akce 

"Obnova sakrálních staveb v obci 

Poøíèí u Litomyšle".

Smlouvu o dílo mezi obcí Poøíèí 

u Litomyšle a Ing. Renatou Bøeòovou 

- Garden servis Dolní Újezd 118 na 

realizaci akce "Obnova ozelenìní 

podél místní komunikace v k. ú. 

Mladoèov, p.  p.  è.  233/1, k.  ú.  

Mladoèov".

Smlouvu o dílo è. 2014/075/E 

mezi obcí Poøíèí u Litomyšle a firmou 

MATEX HK s.r.o. se sídlem Kladská 

181, 500 03 Hradec Králové, na 

rea l izaci  akce  "Obnova vedení  

orientaèního osvìtlení - I. etapa".

Smlouvu o dílo mezi obcí Poøíèí 

u Litomyšle a firmou Pavel Menšík - 

Elektro, Dolní Újezd 555, na realizaci 

akce "Obnova vedení orientaèního 

osvìtlení Poøíèí - II. etapa".

Dodatky k veøejnoprávním 

smlouvám,  na  zák ladì  k te rých  

vykonávají orgány mìsta Litomyšl 

výkon státní správy svìøený obci 

P o ø í è í  u  L i t o m y š l e  n a  ú s e k u  

projednávání pøestupkù a sociálnì 

právní ochrany dìtí.Dodatky smlouvy 

budou uzavøeny do 31.12. 2018.

Zastupitelstvo obce bere na 

vìdomí:

Žádost p. Josefa Vorala, bytem 

Poøíèí  u Litomyšle è .  p.  103 o 

odkoupení pozemku p. è. 1948/1, k. 

ú. Poøíèí u Litomyšle.

· 

· 

· 

·  

· 

z í s k a n é  b o d y.  N a  s t e z c e  d ì t i  

p ø i s t u p o v a l y  k  j e d n o t l i v ý m  

s tanov i š t ím,  kde  na  nì  èeka ly  

nejrùznìjší pohádkové postavy se 

svými zábavnými disciplínami. Dìti 

napøíklad zatloukaly høebíky do 

špalku u želv Ninja, u Karkulky s 

vlkem hádaly po hmatu pøedmìty 

skryté v tajemné krabici, Spongebob 

na nì èekal s úkolem najít vajíèka 

stejné barvy ukryté v trávì a u 

Mickey Mousovi kamarádky Minnie 

dìti ústy lovily víèka z vody. Po 

absolvování stezky každý obdržel 

balíèek s drobnými sladkostmi a 

pamlsky a kdo chtìl, mohl si opéct 

špekáèek nad ohýnkem nebo uhasit 

žízeò toèenou limonádou. Zatímco se 

dìti bavily na dìtském høišti nebo 

hrály fotbal na sportovním høišti, 

organizátorky s pomocníky poèítali 

body jednotlivým soutìžícím. Poté 

pøed všechny zúèastnìné pøedstoupily 

a zaèaly vyhlašovat první tøi nejlepší 

z chlapcù a tøi nejlepší dívky. Tøetí 

místo z chlapcù obsadil Petr Mlejnek, 

d r u h é  m í s t o  p a t ø i l o  H o n z o v i  

Mlejnkovi a první místo vybojoval 

Honza Kusý. Mezi dívkami si tøetí 

místo odnesla Dorota Faltysová, 

druhé se  s te jným poètem bodù 

skonèily Eliška Rejmanová a Aneta 

Smejkalová a z prvenství se radovala 

Terezka Faltysová.  Nejmladším 

úèastníkem této akce byl Martínek 

Boštík ze Zrnìtína.

Výhercùm náležely odmìny v 

podobì dìtského šampaòského a 

da l š í ch  dobro t .  Na  závìr  by ly  

organizátorky odmìnìny bujarým 

potleskem.

Ráda bych podìkovala všem, co se 

této akce zúèastnili. Podìkování také 

patøí  všem, kteøí  se podíleli  na 

p ø í p r a v ì  a  o r g a n i z a c i  c e l é h o  

odpoledne a nejvìtší podìkování patøí 

Verèe Lnìnièkové a Áïì Kusé za 

dobrý nápad, jak zpestøit ukonèení 

prázdnin, za odvahu takovou akci 

uspoøádat a za zapálení, s jakým se do 

p ø í p r a v y  a  o rg a n i z a c e  c e l é h o  

odpoledne vrhly. HOLKY DÍKY A 

JEN TAK DÁL! :

                             Adéla Bartošová

Letos v poøadí druhé volby se 

uskuteèní ve dnech 10. a 11. øíjna 

2014, kdy si zvolíme v komunálních 

volbách složení zastupitelstva naší 

obce na pøíští ètyøi roky. Možnost 

volit budeme mít v pátek 10. øíjna od 

14:00 do 22:00 hod a v sobotu 11. 

ø í jna  od 8:00 do 14:00 hod ve  

spoleèenské místnosti kulturního 

domu v Poøíèí. Obèané, kteøí se ze 

Komunální volby
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Rekonstrukce veøejného osvìtlení

 a nízkého napìtí

V prùbìhu letních mìsícù došlo v 

naší obci k nìkolika úpravám rozvodù 

nízkého napìtí, veøejného osvìtlení a 

také pøeložení èásti vysokého napìtí 

35 kW.

1) Rekonstrukce nízkého napìtí v 

Poøíèí v úseku od trafostanice podél 

silnice až na Zaves byla vyvolána a 

hrazena vlastníkem tohoto zaøízení. 

Obec Poøíèí v této èásti obce provedla 

nové veøejné osvìtlení a zøídila nové 

odbìrné místo. Zemní práce zde byly 

provádìny ruènì, proto i následné 

úpravy povrchù a pozemkù se daøilo 

provádìjící firmì èistì a rychle 

dokonèit.

2) V Zrnìtínì došlo k provedení 

rozvodù nízkého napìtí k 5ti novým 

p a r c e l á m .  P o  p r o d l o u ž e n í  

vodovodního potrubí (provedeno na 

jaøe) nyní zbývá prodloužit plynovod 

a tato èást obce bude pøipravená pro 

výstavbu RD.

3) V Poøíèí za IC je pøipraveno 9 

stavebních parcel. Na nìkterých se již 

s t a v í ,  n ì k t e r é  j s o u  p r o d á n y  a  

zbývající byly omezeny nadzemním 

vedením vysokého napìtí .  Toto 

nadzemní vedení v délce cca 200m 

b y l o  o d s t r a n ì n o  a  n a h r a z e n o  

p o d z e m n í m  v e d e n í m  p o d é l  

komunikace. Tím došlo k uvolnìní 

zbývajících stavebních parcel. Tato 

investice byla vyvolána obcí, tudíž 

veškeré náklady ve výši cca 900 000,- 

Kè budou  hrazeny z rozpoètu obce.

4) V této èásti obce došlo také k 

provedení  podzemních rozvodù 

n í z k é h o  n a p ì t í  k  j e d n o t l i v ý m  

stavebním parcelám. Zbývá provést 

prodloužení rozvodù zemního plynu a 

vody ke dvìma parcelám.

5) Ještì v letošním roce bude 

provedena rekonstrukce nízkého 

napìtí v Mladoèovì. Jedná se o úsek 

od è. p. 6 až po trafostanici.

Touto cestou se také chceme 

omluvit  všem spoluobèanùm za 

komplikace, které byly zpùsobeny a 

souvisely s výše uvádìnými akcemi.

           Pavel Boštík

zdravotních dùvodù nemohou dostavit 

do volební místnosti a chtìli by volit, 

a� se nahlásí u starosty obce osobnì 

nebo na tel. è. 731 183 315 a volební 

komise je navštíví  s  pøenosnou 

volební schránkou.  

Svoz odpadu

Ve ètvrtek 9. 10. 2014 probìhne v 

naší obci tradièní svoz nebezpeèného 

a velkoobjemového odpadu v tomto 

orientaèním èase:

16.00 - Poøíèí Kulturní dùm

16.30 - Poøíèí obchod u Machù

16.45 - Poøíèský kopec

17.00 - Mladoèov u kostela

17. 15 - Mladoèov u louže

17.30 - Zrnìtín u Fulíkù

17. 45 - Zrnìtín u kaple

18.00 -  Poøíèí Obora

Od každého obèana bude odpad 

odebrán  osobnì  zamìs tnancem 

svozové firmy.

Setkání veteránù

Naše obec je èlenem Mikroregionu 

Toulovcovy Maštale,  pod jehož 

záštitou se konal 12. èervence 2014 

Novohradský sraz veteránù. Trasa 

procházela i naší obcí, a tak jsme 

mìli možnost shlédnout historická 

vozidla i u nás. Dle poètu divákù a 

úèastníkù se akce líbila, a tak se 

mùžeme tìšit na další roèníky.

Taneèní

Letos otevíráme už tøetí roèník 

malých taneèních v Poøíèí. Zájem je 

opravdu velký a  to  i  ze  s t rany 

pøespolních, nicménì jste všichni 

srdeènì zváni prožít s námi ètyøi 

taneèní veèery v pøíjemné pøátelské 

atmosféøe pøi tanci a hudbì. Termíny 

jsou následující:

sobota 15.11.

pátek 21.11.

sobota 29.11.

sobota 20.12.

Ti, kteøí se zúèastnili loòského 

roèníku, ráda zkontaktuji sama, pro 

nové zájemce dávám k dispozici své 

t e l e f o n n í  è í s l o :  7 3 3  3 4 4  3 2 4 .  

Neváhejte a ozvìte se.

                           Marie Rosypalová

Mama klub

Pø ipravované  podzimní  akce    

mama klubu:

Pátek 31. 10. 2014 od 16 hod 

tvoøení (s sebou rulièku od toaletního 

papíru) s lampiónovým prùvodem,

Pátek 28. 11. 2014 od 16 hod 

pøedvánoèní peèení perníèkù.
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mìl termín obsazený, Menšíkova 

jedenáctka z Brna (napø.  Lucie 

Zedníèková) asi po tøech týdnech 

telefonátù pøestala komunikovat. 

Vyšel až pokus s Markem Vítem 

(exmanže l  moderá to rky  Mirky  

Èejkové).  Po nìkolika dlouhých 

telefonátech, SMS zprávách a mailech 

pøivezl tým, který až na herce Jakuba 

Koháka od zaèátku sliboval. Jako 

bonus pøijel zpìvák Sagvan Tofi a 

mistr Evropy z Bìlehradu 1976 

Antonín Panenka. Na mì pùsobili 

všichni hráèi velice pøíjemnì, nejvíc 

mì zaujal Spar�an Jirka Novotný 

hlavnì svou vstøícností a skromností. 

Panenkovi jsem nemohl vysvìtlit, 

jakou soutìž to u nás vlastnì hrajeme 

(co to je okresní pøebor?). Vyslechl 

jsem rozhovor R. Skamene s hlavním 

rozhodèím: "Ty, prosímtì, jak se to 

jmenuje, ofsajdy, to na mì vùbec 

nezkoušej, je ti to jasný!"

Zápas samotný pøinesl zajímavý 

fotbal ,  naši  muži  zaèal i  dobøe,  

nepromìnili dvì slibné šance. Pak 

zaèal úøadovat Jirka Jarošík a o 

zasloužené výhøe  soupeøe  bylo 

rozhodnuto. Ve druhém poloèase jsme 

se støelecky prosadili i my a na øadu 

pøišlo i pár fotbalových zajímavostí 

Závìrem ještì podìkování všem 

èlenùm a pøíznivcùm TJ za pøípravu 

celé akce, obsluze bufetu (vytoèeno 

bylo 15  sudù jedenáctky Polièky), 

ženám a dívkám ve stánku s jídlem, 

zamìstnancùm obce Horní Újezd, 

Autoklubu Horní Újezd, Sokolu Dolní 

Újezd, ženám z Poøíèí za upeèení 

koláèù, obecním úøadùm Horní Újezd, 

Poøíèí, Desná a Budislav. Akce by se 

neuskuteènila bez pøispìní sponzorù - 

Taurus Trans, Jokas, Filup - elektro, 

ZD Dolní Újezd, Stavební sdružení 

Boštík, klempíøství Martin Chadima, 

Pavel Boštík ml.

Na høišti se vystøídalo kolem 200 

úèinkujících, v hledišti dle støízlivých 

odhadù snad více než 500 divákù a 

v ì t š i n a  u r è i t ì  s p o k o j e n a .  N a  

shledanou pøi dalších akcích TJ Horní 

Újezd.

                Zdenìk Beneš st.

                pøedseda TJ Horní Újezd

Probíhající aktivity mamaklubu:

Pondìlí od 17 hod hra s míèem pro 

školní dìti. Od 18 hod volejbal pro 

dospìlé. Akce probíhají za pøíznivého 

poèasí na víceúèelovém høišti.

Úterý od 17 hod cvièení pro dìti v 

KD Poøíèí.

                      Tìšíme se na Vás. 

Svátek fotbalu

V nedìli 22. èervna probìhlo na 

høišti v Horním Újezdì sportovní 

odpoledne uspoøádané pøi pøíležitosti 

otevøení nových kabin. Úvod celé 

akce, která zaèínala v pravé poledne, 

patøil mladším a starším žákùm 

Horního a Dolního Újezda, jejichž 

soupeøem byl výbìr fotbalistù z 

dìtských domovù. Na našich žácích 

byla vidìt vìtší sehranost, obì utkání 

s k o n è i l a  v í t ì z s t v í m  d o m á c í c h  

mužstev. Souèasnì s mladšími žáky 

nastoupili na druhé pùlce høištì 

vychovatelé z dìtských domovù proti 

bývalým hráèùm Horního Újezdu, 

které vedl Kamil Prokop. Dalším 

bodem programu byl zápas našeho 

dorostu proti týmu žen FK Agria 

Choceò.  Zápas pøinesl atraktivní 

fotbal ,  dorostenci  zvítìzil i ,  ale 

dìvèata ukázala, že fotbal hrát umí a 

odmìnou pro fotbalistky byla kytice 

11  rùž í .  P rvn ím nefo tba lovým 

p r o g r a m e m  b y l o  v y s t o u p e n í  

Radovana Plcha - leteckého modeláøe 

z Dolního Újezdu, který se soutìžnì 

vìnuje rychlostním rádiem øízeným 

vì t roòùm,  k te ré  dokážou  l é ta t  

rychlos t í  až  300 km/h.  Dalš ím 

utkáním bylo Horní versus Dolní 

Újezd - staré gardy nad 45 let. Aèkoli 

jsem pøed zápasem dùraznì apeloval 

na  obì  mužs tva  (h l avnì  na  to  

hostující), že domácí musí zvítìzit 

(vìdìl to i pan rozhodèí), výsledek 

byl opaèný. Z toho vyplývá, že stále 

zmiòovaná korupce a domlouvání 

zápasù nemá na Horním Újezdì 

místo. Za zmínku ještì stojí, že 

všichni starší páni zápas pøežili a 

nemusela být pøivolána ani sanita. Po 

staré gardì následovala ukázka 

výcviku psù Kynologického klubu 

Litomyšl. Akci zajiš�oval Zdenìk 

Pohorský z  Dolního Újezdu.  A 

následoval   vrchol  sportovního 

odpoledne - utkání All stars výbìr 

hvìzd  -  muži  TJ  Horní  Újezd .  

Nejprve výbìr soupeøe - Amfora byla 

pro nás finanènì neúnosná, tým 

REAL TOP (napø. herec Ivan Trojan) 

Letošní soutìž "Znáš svou obec?" 

se pomalu blíží ke svému závìru. Zde 

pø ináš íme  pos ledn í  dva  úko ly.  

Odpovìdi  odevzdávej te  do  30 .  

listopadu v Infocentru. Závìreèné 

vyhodnocení této soutìže a losování 

a t r ak t ivn ích  cen  p robìhne  14 .  

prosince 2014 na Vánoèní besídce, na 

kterou jste tímto všichni srdeènì 

zváni. Do losování bude zaøazen 

každý, kdo doloží splnìní všech 6 

úkolù (6 razítek v soutìžní kartì).

Otázka è. 5: V naší obci byl ve 

dvacátém století uèinìn nález více 

než 200 pražských grošù Václava II. 

Ve kterém roce a kde byl tento nález 

uèinìn? (uveïte rok a èíslo popisné 

daného objektu.)

Otázka è. 6: Naší obcí protéká 

potok Desinka. Kolik mostù, mostkù 

a lávek se na potoce nachází v našem 

území? (napište poèet a lokalitu).

Soutìž

Stalo se již tradicí, že se v závìru 

prázdnin uskuteèní v kulturním domì 

setkání dìtí, které nastupují do první 

tøídy základní školy. Jelikož letos 

máme v obci jen jednoho prvòáka, 

respektive prvòaèku, udìlali jsme pro 

letošní rok výjimku a vypravili jsme 

s e  d o  M l a d o è o v a  z a  S á r o u  

Boštíkovou, která letos zahajuje 

školní docházku. I ona obdržela od 

obce knihu a upomínkové pøedmìty 

na tento významný okamžik v jejím 

ž i v o t ì .  P ø e j e m e  S á ø e  š � a s t n é  

vykroèení do další životní etapy a 

rodièùm pevné nervy pøi plnìní 

rodièovských povinností.

Prvòáci
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Vážení spoluobèané,

volební období let 2010 - 2014 se 

pomalu blíží ke svému konci. V 

okamžiku, kdy budete èíst tyto øádky, 

bude zbývat do dalších komunálních 

voleb, které urèí složení zastupitelstva 

naší obce na další ètyøi roky, jen 

nìkolik dní.  Dovolte mi, abych 

uplynulé období zhodnotil z pohledu 

s ta ros ty  obce .  V roce  2010  se  

dokonèovala nejvýznamnìjší akce v 

novodobé historii obce - rekonstrukce 

kulturního domu a v závìru roku jsme 

pos tupnì  nas t avova l i  p rav id l a  

provozování toho objektu tak, aby co 

n e j v í c e  v y h o v o v a l a  j e h o  

návštìvníkùm. Když jsme se nauèili 

tento objekt provozovat, pøišla v 

prùbìhu roku 2011 další radostná a 

zároveò zavazující informace. Naše 

obce zvítìzila v krajském kolem 

soutìže Vesnice roku. Tuto skuteènost 

osobnì øadím mezi nejvýznamnìjší 

úspìchy a možná až další  roky 

skuteènì ukáží význam této události. 

Po "vystøízlivìní" z tohoto vítìzství 

jsme zaèali pøipravovat slavnostní 

vyhlášení, ve kterém jsme se snažili 

potvrdit oprávnìnost "Zlaté stuhy", 

kterou naše obec obdržela. Souèasnì 

v tomto roce vrcholí pøípravné práce 

k realizaci další významné stavby, 

kterou je Odkanalizování èásti obce 

Poøíèí, vèetnì výstavby ÈOV.  Rok 

2012 je ve znamení právì tohoto 

finanènì nároèného projektu. V srpnu 

tohoto roku je zahájen zkušební 

provoz a od 1. 9. 2013 je obec 

provozovatelem kanalizace a ÈOV. 

M o m e n t á l n ì  p ø i p r a v u j e m e  

projektovou dokumentaci k výstavbì 

kanalizace ve zbývající èásti Poøíèí, 

Zrnìtínì a Mladoèovì. Toto byly ty 

nejvýznamnìjší akce v minulém 

období, které však mnozí nemusí 

takto vnímat a nejsou až tak dùležité. 

A ce lkem oprávnìnì .  Mnohem 

dùležitìjší je to, jak se nám v naší 

m a l é  o b c i  ž i j e ,  j a k é  m á m e  

momentálnì prožitky a dojmy z 

událostí, které bezprostøednì ovlivòují 

dìní v naší obci a podílí se tím na 

atmosféøe života nás všech. Jedním z 

mìøítek tohoto pohledu mùže být 

poèet obyvatel, který pomalu narùstá 

a k dnešnímu dni nás zde žije 465 (v 

r. 1990, kdy došlo k osamotnìní obce 

to bylo 380 obyvatel). Vzhledem k 

tomu, jak se momentálnì staví nové 

rodinné domy a jaký je zájem o nové 

s t a v e b n í  p a r c e l y,  k t e r é  o b c e  

pøipravuje, je pravdìpodobné, že nás 

bude do budoucna pøibývat. A toto je 

z c e l a  z á s a d n í  p r o  d a l š í  

životaschopnost obce, protože o èem 

by byla obec bez obèanù, komu by 

sloužily výše uvádìné projekty? (jen 

pro zajímavost, za 4 roky provozu 

Chtì ly  bychom tou to  ces tou  

srdeènì podìkovat všem pøátelùm, 

kamarádùm a známým, kteøí v nedìli 

28. 7. 2014 vzpomenuli na 1. výroèí 

od úmrtí pana Jana Lnìnièky. Tuto 

nedìli jsme si všichni spoleènì prošli 

Nauènou stezku Kolem Štimberka a 

p ø i pomenu l i  s i  t ak  mí s t a ,  kde  

naposledy pracoval. Bylo pro nás 

velice dùležité, že jsme v tento den 

nemusely vzpomínat doma samy. 

Souèástí procházky bylo i zasazení 

"Hunovy" lípy u retenèní pøehrážky. 

Zvláštní podìkování vìnujeme Katce 

Kusé, Pavlu Boštíkovi staršímu a 

Františku Bartošovi za organizování 

této vzpomínkové akce. 

               Lucka a Verèa Lnìnièkovi

Podìkování
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Na zaèátku letošního roku podala 

naše obec žádost na opravu drobných 

sakrálních staveb nezapsaných v 

seznamu kulturních památek. Po 

rozhodnutí o pøidìlení dotace z 

Ministerstva pro místní rozvoj bylo 

rozhodnuto o opravì tøí køížkù v 

majetku obce. Jedná se o køíž v 

M l a d o è o v ì ,  Z r n ì t í n ì  a  p ø e d  

K u l t u r n í m  d o m e m  v  P o ø í è í .  

Zrekonstruované køíže budou na svá 

místa osazena nejpozdìji do konce 

øíjna letošního roku.

V první polovinì roku 2015 bude v 

naší obci realizována akce s názvem  

Revitalizace zelenì v obci Poøíèí. 

Tento název v sobì zahrnuje úpravu 

nìkolika lokalit v obci, které budou 

upraveny, osázeny a dokonèeny tak, 

aby zlepšily vzhled obce, ale zvláštì 

I v letošním roce jsme žádali o 

dotaci z Programu péèe o krajinu na 

realizaci akce Obnova ozelenìní 

podél místní komunikace v k.ú. 

Mladoèov. Naše žádost byla kladnì 

vyøízena a tak v závìru letošního roku 

bude provedena výsadba okolo 

k o m u n i k a c e  p . è .  2 3 3 / 1 ,  k . ú .  

Mladoèov.  Stávající stromy zùstanou 

zachovány a budou doplnìny  o 17 ks 

lip a 26 ks tøešní.

Opravy køížkù

Revitalizace zelenì

Obnova ozelenìní

opraveného kulturního domu se v 

nìm uskuteènilo cca 200 akcí rùzného 

typu). Délka lidského života je oproti 

délce života obce velice krátký úsek. 

A proto je velice dùležité, aby bylo 

pamatováno na všechny vìkové 

kategorie. Zde bych vyzdvihl èinnost 

kulturní komise, která je z tohoto 

pohledu velice dùležitá, a tímto ji za 

toto velice dìkuji. Kulturní rok v naší 

obc i  zaè íná  p l e sovou  sezónou  

(mysl ivecký ples ,  obecní  p les ,  

eventuelnì muzikantský bál), nechybí 

t r a d i è n í  d ì t s k é  k a r n e v a l y ,  

pokraèujeme zájezdem na lyžování, 

divadelním pøedstavením v kulturním 

d o m ì ,  o s l a v o u  D n e  m a t e k ,  v  

posledních letech jsou to výlety na 

dìtské dny do obcí, s kterými jsme 

navázali kontakt v rámci soutìže 

Vesnice roku, dále slavíme svátek dìtí 

v naší obci spoleènì se soutìží o 

Zlatou kosu, která se tìší  stále 

vìtšímu zájmu, jsme pravidelnými 

úèastníky setkání obcí s názvem 

Poøíèí, jehož další roèník se uskuteèní 

v r. 2016 u nás. V prùbìhu roku se 

koná tenisový turnaj a chybìt nemùže 

rozlouèení s prázdninami. Následuje 

fotbalový turnaj a vítání obèánkù. 

Hojnì navštìvované jsou módní 

pøehlídky, akce, která se v obcích naší 

velikosti až tak nevidí. Tímto se 

dostáváme do závìru roku a s tím 

s o u v i s í  M i k u l á š s k á  n a d í l k a ,  

rozsvìcení  vánoèního stromu a 

vánoèní besídka,  poslední roky 

obohacená o vyhodnocení soutìže s 

názvem Znáš svou obec?, která je 

urèena dìtem školního vìku a jejímž 

cílem je seznámit nastupující generaci 

s historií i souèasností naší obce. 

Není však v silách zastupitelstva a 

kulturní komise obsáhnout všechny 

uvádìné akce a o to dùležitìjší je 

èinnost jednotlivých spolkù, kterými 

j s o u  s p o r t o v n í  k l u b ,  s b o r  

dobrovolných hasièù a myslivecké 

sdružení, které se stalo nositelem 

d a l š í h o  z a j í m a v é h o  p r o j e k t u  

sloužícího k naplnìní volného èasu a 

to Nauèné stezky kolem Štimberka. 

Zapomenout nemohu na neformální 

sdružení Mama klubu, které se vìnuje 

pøedevším tìm nejmenší. I zde je na 

Blahopøejeme!

60 let Bartošová Anna Zrnìtín 27

Herynková Ludmila Zrnìtín 2

Boštík Pavel Poøíèí 110

Zachová Ludmila Poøíèí 53

65 let Pechancová Anna Poøíèí 61

Lnìnièková Marie Poøíèí 3

70 let Bìlohlávková Eva Poøíèí 36

Krejèová Marie Mladoèov 22

79 let Pechanec Václav Mladoèov 8

Melšová Božena Poøíèí 26

Pechancová JaroslavaPoøíèí 56

Pechancová Rùžena Zrnìtín 8

84 let Šplíchalová Jiøina Mladoèov 5

88 let Faltys Jaroslav Zrnìtín 7

Narození:

Rosypalová Judita Zrnìtín 13

Seifert Pavel Mladoèov 8

Úmrtí:

Fulíková Vlasta Zrnìtín 32

místì podìkování tìmto subjektùm za 

spolupráci s obcí, kterou já považuji 

za velice dobrou. Nad toto více však 

vyènívá úèast a pomoc Vás, Vás 

obèanù ,  a  to  a�  j s t e  na  s t ranì  

p o ø a d a t e l ù  n e b o  n á v š t ì v n í k ù  

zmiòovaných akcí. Stejnì dùležitá je i 

práce, kterou prùbìžnì odvádíte pøi 

zvelebování svých nebo i obecních 

nemovi tos t í .  T ímto  se  vš i chn i  

spoleènì podílíme na celkovém 

obrazu a vzhledu naší obce, která je 

taková jací v ní žijí lidé, jak se k sobì 

a svému okolí chovají. Máme velké 

štìstí v tom, že osud naší obce máme 

ve svých rukou, ne vždy tomu tak v 

minulosti bývalo a i v dnešní dobì se 

stále mluví o sluèování obcí.. Byl 

bych velice rád, abychom si vážili 

možnosti si sami rozhodovat o tom, 

jaká naše obec bude a kterým smìrem 

se bude vyvíjet její další rozvoj. A k 

tomuto právì slouží nadcházející 

komunální volby, ve kterých se o Vaši 

pøízeò bude ucházet relativnì velký 

poèet kandidátù.

Vážení spoluobèané, a� svùj hlas 

dáte komukoliv,  èiòte prosím s 

vìdomím, že volíte takové zastupitele, 

kteøí jsou ve Vašich oèích zárukou 

toho, že zde v nadcházejících 4 letech 

pøinejmenším naváží na to, co zde 

bylo udìláno a budou vytváøet takové 

podmínky, aby se nám v naší obci 

dobøe žilo a nastávající generace mìli  

na co navazovat. Dovolte mi, abych 

z á v ì r e m  p o d ì k o v a l  v š e m  

zastupitelùm za konstruktivní pøístup 

pøi správì naší obce a byl bych velice 

rád, aby tomu tak bylo i nadále a to 

bez ohledu na to, jaké bude složení 

zastupitelstva a kdo bude starostou 

nebo starostkou naší malé obce.

                             František Bartoš

                               starosta

se jedná o místa, která se hùø udržují 

a nejsou dobøe pøístupná. 
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